Middle School Application Steps to Apply

- 1. Complete and submit an online application at https://www.cornerstone-academy.net/admissions
- 2. Please include the following forms:
 - □ Copy of birth certificate/Proof of Residency
 - □ Copy of Immunization Record
 - □ Current copy of latest report card (previous and current school year)
 - □ Current copy of scholastic test scores (previous and current school year)
 - □ English Teacher Recommendation Form (7th-8th applicants)
 - ☐ Math Teacher Recommendation Form (7th-8th applicants)
 - Personal Recommendation Form (OPTIONAL)
- 3. Parents will be contacted to schedule a student interview and a school tour by the Admissions department after Steps 1 and 2 are completed.

Upon receipt of these forms and completion of the interview process, the Admissions Committee will review the application package. All applicants will be notified of the outcome of his/her application.

We strive to partner with the families of each student to guide students toward excellence in academic, social, physical, and spiritual development based on Christian principles.

Thank you for your interest in applying to Cornerstone Academy.

Jennifer Long
Admissions Coordinator
Cornerstone Academy
jennifer.long@cornerstone-academy.net

www.cornerstone-academy.net

初中入学申请 申请步骤

- 1. 完成并提交网上申请https://www.cornerstone-academy.net/admissions
- 2. 请包括下列的表格:
 - □ 出生纸复印件/住址证明
 - □ 疫苗复印件
 - □ 最新的成绩报告(去年和今年的成绩)
 - □ 最新的scholastic考试分数(去年加今年的)
 - □ 英文老师的推荐信(七-八年级的申请)
 - □ 数学老师的推荐信(七-八年级的申请)
 - □ 自我推荐(可写可不写)
- 3. 招生办公室会在申请人完成了第一第二步后,联系父母约学生面试和参观学校的时间。

收到相关的表格和完成面试后,招生办会检查整个申请资料包。申请人会收到是否被录取的通知书。

我们与父母家人携手努力带领学生按照基督教的规范,朝着优秀的学术、社交、体能、精神各方面全面发展。

感谢您对申请基石学院有兴趣!